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 Voorwoord jaarverslag 2020   

Met gepaste terughoudendheid presenteert de Adviesraad Sociaal Domein 

gemeente Steenbergen het jaarverslag 2020. In het verslagjaar zijn er door 

de corona beperkingen nagenoeg geen fysieke bijeenkomsten van de 

adviesraad geweest en heeft de adviesraad een aantal keren online vergadert.   

In dit jaarverslag legt de Adviesraad verantwoording af over haar doen en 

laten van het jaar 2020. Een jaar waarin de Adviesraad met een beginnende 

bezetting van 10 leden hun advieswerkzaamheden uitvoerde. Echter, in de 

loop van het jaar heeft 1 lid van de adviesraad door gebrek aan 

beschikbaarheid zijn lidmaatschap opgezegd en 1 lid beëindigde haar 

lidmaatschap per 31 december wegens einde maximale perioden. 

In dit jaar heeft de adviesraad een wervingscampagne gestart met als 

resultaat dat er 2 nieuwe leden zijn toegetreden tot de adviesraad sociaal 

Domein waardoor het ledenaantal momenteel op 9 staat.   

De Adviesraad bestaat uit een aantal vrijwilligers die inmiddels steeds meer 

als “professionals” hun werkzaamheden doen. Een aantal leden hebben in 

hun dagelijks werk inhoudelijk te maken met de problematiek van het zorg-, 

jeugd- en welzijnswerk. Het merendeel van de Adviesraad bestaat uit 

vrijwillige mensen die enthousiast de kennis en ervaring van het sociaal 

domein tot zich hebben genomen of aan het nemen zijn. Hiervoor gebruiken 

we dankbaar de kennis die aanwezig is bij de vrijwillige “professionals”, de 

beleidsmedewerkers van de gemeente en door kennis te vergaren bij o.a. de 

Koepel voor Adviesraden en het volgen van cursussen. Ook in het jaar 2021 

zullen we daar mee doorgaan.  Vanuit de gemeente wordt de Adviesraad 

bijgestaan door de Beleidsmedewerker Wmo, Elma van Dongen, en worden 

we regelmatig bijgepraat door ambtenaren met specifieke onderwerpen 

aangaande het Sociaal Domein.    



Onze taak is het gevraagd en ongevraagd advies uitbrengen aan het College 

van Burgemeester en Wethouders van de gemeente steenbergen. De 

Adviesraad adviseert over het brede sociaal domein. Hiertoe behoren niet 

alleen de beleidsterreinen van de Wmo 2015, de Jeugdwet, de Participatiewet, 

armoedebeleid en schuldhulpverlening, maar ook aanpalende 

beleidsterreinen voor zover deze een relatie hebben met leefbaarheid, het 

bevorderen of stimuleren van zelfredzaamheid en participatie van inwoners 

van de gemeente Steenbergen. 

Door de grote inzet van de leden van de Adviesraad konden de gevraagde 

adviezen uitgebracht worden, terwijl er daarnaast ook nog diverse 

ongevraagde adviezen werden gegeven, veelal naar aanleiding van 

uitgebrachte notities. 

Als Adviesraad Sociaal Domein gemeente Steenbergen kijken we ook naar de 

gevolgen van uitvoering van beleid. Om hierin inzicht te krijgen brengen ( 

wegens corona meer beperkt) we werkbezoeken aan dienstverleners, we 

nemen deel aan bijeenkomsten met burgers en luisteren naar signalen uit de 

samenleving.  

Om de doelgroepen beter te kunnen bereiken heeft de Adviesraad een aantal 

werkgroepen gevormd zoals; werkgroep Wonen en Zorg, werkgroep Wmo, 

werkgroep Jeugd werkgroep PR en werkgroep Participatie.  

Ook de komende jaren zal de Adviesraad Sociaal Domein Steenbergen zich 

bezighouden voor het welzijn van de burgers van de gemeente Steenbergen. 

In 2021 zullen we ons wederom gaan richten op het bezoeken en bevragen 

van burgers en professionals om kennis op te doen van wat er leeft bij de 

burgers zodat we het college daarover kunnen adviseren.  

Bijzondere dank aan alle leden van de Adviesraad Sociaal Domein en de 

ambtelijke ondersteuning van de gemeente Steenbergen voor hun bereidheid 

en geweldige inzet in het afgelopen jaar. 

Jan Legierse, 

Voorzitter Adviesraad Sociaal Domein Steenbergen. 

 



Beste lezer en betrokkene… 

 

Dit keer geen jaarverslag in een mooie lay out met afbeeldingen, maar een  

korte opsomming van onze activiteiten. 

Voor de redenen hiervoor hoeft u uiteraard niet te raden, het jaar 2020 zag 

er vanaf 16 maart geheel anders uit. 

Door het Coronavirus moest de hele wereld zich realiseren dat we niet alles 

naar onze hand kunnen zetten. 

Dit betekende nieuwe regels m.b.t. familie, collegas, vrienden, contacten, 

werken en vooral thuisblijven. 

Ook de Sociaal Domeinmedewerkers van onze gemeente gingen zoveel 

mogelijk van huis uit werken en in veel gevallen ook aan andere zaken dan 

Sociaal Domeinzaken. 

Dit was terecht gezien de situatie, het College bijstaan was hun nieuwe taak 

geworden om voor alle inwoners van Steenbergen de gevolgen van Corona 

duidelijk te maken en zoveel mogelijk leefbaar te maken en te houden. 

Dus ook voor de inwoners die met het Sociaal Domein te maken hadden. 

Hierin werden wij ook geïnformeerd over de beleidszaken die betrekking 

hadden op ons advieswerk. 

 

Peet vdr Zande, wnd secretaris. 

 

 

 

 

 

 

 



Taak en Missie van de Adviesraad Sociaal Domein. 

De adviesraad Sociaal Domein Steenbergen adviseert de gemeente, gevraagd 

en ongevraagd, over beleid en uitvoering van de Wet Maatsschappelijke 

ondersteuning, Jeugdwet en uiteraard de daaraan gelieerde wet- en 

regelgeving. 

Als Adviesraad kijken we ook naar de gevolgen van uitvoering van het beleid. 

Hiervoor brengen we wekbezoeken aan dienstverleners in de breedste zin 

van het woord en nemen deel bijeenkomsten met burgers en we luisteren 

naar signalen uit de inwoners van alle kernen van onze gemeente. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



HET JAAR 2020. Een historisch en memorabel jaar. 

 

We begonnen 2020 met onze eerste fysieke vergadering dit jaar op 19 

februari; op 16 maart ging Nederland in lockdown. 

Besproken werd o.a. Uitvoeringsplan Volksgezondheid. Toelichting werd 

gegeven door Mevr. M. vdr Pot. 

Kostenbeheersing van het Sociaal Domein door Wethouder Krook. 

Er werd een begin gemaakt om op 11 maart een bijeenkomst te houden over 

het thema Wonen en Zorg in aanwezigheid van de wethouders Krook en 

Baartmans. Helaas is het hier nog steeds niet van gekomen ondanks de 

goede wil en het plannen van data tbv digitaal vergaderen door beide 

wethouders. Wel werd er in de digitale agendavergaderingen met Elma van 

Dongen en wethouder Krook over van gedachten gewisseld. Tevens werd 

middels brieven de standpunten uitgewisseld. 

De wijziging in onze verordening om de opgebouwde kennis van een lid die 

moet vertrekken na de maximale zittingsperiode te kunnen borgen, stelden 

we voor de zittingsperiode tot nog eens eenmaal 3 jaar te verlengen. Deze  

werd op 2 maart door de Raad aangenomen. 

 

De Adviesraad ging hierna zoveel mogelijk telefonisch verder, digitale 

agendavergaderingen en per mail contact met alle leden om het gemeentelijk 

beleid zo goed al mogelijk de bekijken. 

 

De beleidsmedewerkers Sociaal Domein gingen in veel gevallen vanuit huis 

het College als 1e prioriteit ondersteunen en adviseren mbt corona. 

Dankzij hun extra inzet konden we toch een paar adviezen geven aan het 

College, nadat de beleidsmedewerkers via mail en telefoon contact met ons 

hadden gehad.  

Het betrof o.a.  

-Uitvoeringsplan Schuldhulpverlening 2020-2024. 



-Eerste gesprekken over Uitvoeringsprogramma Mantelzorg. 

-Uitvoeringsplan Volksgezondheid Brabantse Wal ( incl. Jeugdgezondheid. 

- Terugkoppeling Uitvoeringsplan Preventie en Handhaving Alcohol.     

In de maandelijkse Teamvergaderingen met wethouder Krook en het 

dagelijks bestuur van de Adviesraad werden veel zaken besproken en indien 

nodig aan alle leden voor hun bijdrage toegezonden. 

Hierdoor kon de continuïteit mbt voortgang van beleidszaken gewaarborgd 

blijven. Tevens vroeg onze voorzitter aan alle leden om op zaken in de 

omgeving te letten die door coronamaatregelen niet goed zouden gaan. 

Deze werden gemeld en in veel gevallen door ambtenaren opgepakt. 

 

 Zo kwamen we toch het jaar door met resultaat en het gevoel dat het werk 

doorging voor onze doelgroep. We hebben dan ook niet de indruk dat er 

ongelukjes zijn gebeurd. 

 

Wel danken we wethouder Krook en zijn ambtenaren voor het klantvriendelijk 

en alert reageren op onze vragen en opmerkingen naast hun andere 

coronawerk. 

Een speciaal dankwoord aan Elma van Dongen; zij regelt al jaren de fysieke 

en digitale vergaderingen en was er altijd telefonisch en digitaal. 

 

 

 

 

 

 

 

 



DE WERKGROEPEN. 

 

Onze werkgroepen hebben in 2020 geen activiteiten kunnen ondernemen, 

wel werd er zoveel mogelijk ook met de digitale middelen feeling gehouden 

met de betrokken medewerkers van de verschillende werkvelden. 

Met name de werkvelden Vraagwijzer, Mee zijn, Plusbus, Ouderenbonden, 

Verzorgingscentra en ISD. 

Door de wisselingen in de samenstelling van de Adviesraad worden de 

werkgroepen opnieuw samengesteld in de eerstvolgende fysieke vergadering 

in 2021. 

 

Bezetting in 2020 wijzigde ivm vertrek van de leden Hanny Vos Langens en 

Erhan Görgen. 

Na een geplaatste oproep in de Steenberge Courant kwamen diverse 

aanmeldingen en na diverse gesprekken met de voorzitter en de 

penningmeester namen Noor van Oers uit Kruisland en Adri van der Hoeven 

uit Dinteloord hun plaatsen in. Hierdoor zijn alle kernen op De Heen na 

vertegenwoordigd. 

 

In de loop van het jaar is onze secretaris mevrouw Rosana Arrias tijdelijk 

terugetreden wegens ziekte en werd dhr. Peet vdr Zande als waarnemend 

secretaris aangesteld. 

 

 

 

 

 

 



De huidige bezetting van de Adviesraad is als volgt: 

Jan Legierse, voorzitter 

Rien van Dijke, penningmeester 

Peet vdr Zande, wnd secretaris 

Elma van Dongen, ambtelijke ondersteuning vanuit Gemeente. 

Rosana Arrias, lid 

Peter Jacobs, lid 

Noor van Oers, lid 

Peter Kleinveld, lid 

Ruud Liefhebber, lid 

Adri van der Hoeven, lid. 

 

Zodra de nieuwe indeling van de werkgroepen bekend is, zal u hierover 

worden geïnformeerd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



FINANCIEN. 

 

De leden Van de Adviesraad ontvangen alle stukken digitaal. Alle leden 

ontvangen een onkostenvergoeding voor deelname aan de vergaderingen en 

andere werkzaamheden met onkosten. 

 

Voor reiskosten is een vergoeding van 19 cent per gereden kilometer 

vastgesteld. Reiskosten ivm reguliere vergaderingen worden niet vergoed. De 

gemeente Steenbergen stelt aan de Adviesraad vergaderruimte ter 

beschikking. 

De reguliere vergaderingen worden door de secretaris van de Adviesraad 

genotuleerd. 

 

Onderstaande uitgaven heeft de Adviesraad in 2020 gedaan 

 

Onderwerp Uitgaven 

Studiebijeenkomst 

Vergaderkosten 

Communicatiemiddelen: ontwikkelen en 

onderhouden website, flyers, onderhouden 

facebookpagina 

 

€ 1.408,25 

Onkosten administratie en secretariaat € 5.640,00 

Totaal € 7.048,25 

 


